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Förslag till beslut 
 
att   återremittera ärendet, samt 
 
att   därutöver anföra 
 
Det är alltid bra att innan beslutsfattande skaffa en god kunskap om behov och 
förutsättningar. Kontorets tjänsteutlåtande har bidragit till att utöka kunskapen om bland 
annat vilka av kontorets fastigheter som är lämpade för att inrätta ateljéer. Vi efterlyser 
dock en bredare redovisning av ateljésituationen för att kunna gå vidare med ärendet. Vi 
önskar därför återremittera ärendet för att få svar på följande frågor: 
 

- Hur många konstnärsateljéer ansvarar Stockholms stad för idag? 
- Vilka kriterier finns för att få tillgång till en ateljé? 
- Har man rätt att bo kvar även om man inte producerar konst? 
- Vilka eventuella skillnader råder i hyresnivåer mellan allmännyttans snitthyror 

och ateljéernas hyror? 
- Hur regleras besittningsrätten för ateljéerna? 
- I vilken utsträckning har staden ateljéer utanför kommungränsen idag? 

 


